

up to
save 17%
sale, now on

from 28th March
to 24th April 2014

***Sale Terms & Conditions.**

Spend thresholds apply to individual orders and exclude: VAT, packing, delivery*¹, surcharges and are shown in UK Pounds (£): save 11% on an order of £69 to £348.99 (ex VAT), save 13% on an order of £349 to £748.99 (ex VAT), save 17% on an order of £749 or Over (ex VAT). This offer is valid on qualifying orders placed from Friday 28th March (12.00.01am) expiring at midnight Thursday 24th April 2014. Please note all times are GMT. Offer applies to retail orders only, trade and wholesale orders are excluded. Orders will be discounted at point of sale. Discount applied to full retail prices (ex VAT) and excludes surcharges, packing and delivery charges. Previous purchases are not eligible for this offer. This offer can not be used in conjunction with other Moss promotions, special offers or discounted prices, *¹except for free delivery to mainland UK on retail orders over £600. Rebuild Programme customers will receive either the offer discount or 10% programme discount whichever is the greater. All orders are subject to acceptance under Moss Europe Ltd's standard terms and conditions. Moss reserve the right to withdraw this offer at anytime should we consider that it is being unreasonably exploited. Offer discount applies to selected products only. Exclusions include: Gift vouchers, Frontline Developments products, Webcon Alpha engine management systems, special order trim and parts, bodysheils, engines, gearboxes, 5 speed conversion kits, reconditioned axles & differentials, reconditioning of customers own units, leather travel cases, clearance products, surcharges, packing and delivery charges. ©Copyright Moss Europe Ltd, 2014. E&O.E.

Start saving up to 17%* today, visit www.moss-europe.co.uk

Économisez
jusqu'à **17%**
promotion en cours

du 28 mars au
24 avril 2014

***Conditions générales applicables à la promotion.**

Les seuils de dépenses s'appliquent aux commandes individuelles et ne comprennent pas : la TVA, l'emballage, la livraison*¹, les suppléments et sont indiqués en euros (€) : économisez 11% sur toute commande de 84€ à 424,99€ (HT), économisez 13% sur toute commande de 425€ à 909,99€ (HT), économisez 17% sur toute commande de 910€ et plus (HT). Cette offre s'applique uniquement aux commandes conformes passées entre le vendredi 28 mars (00h00'01) et le jeudi 24 avril 2014 (minuit). Veuillez noter que toutes les heures indiquées s'entendent GMT. L'offre s'applique uniquement aux commandes de détail, à l'exclusion des commandes d'achat commerciales et des commandes en gros. Les remises sur les commandes s'effectueront au niveau du point de vente. La remise s'applique aux prix de détail complets (HT), hors suppléments et frais d'emballage et de livraison. Cette offre ne s'applique pas aux achats antérieurs. Elle n'est pas cumulable avec d'autres promotions, offres spéciales ou remises de Moss, *¹ à l'exception de la livraison gratuite sur le continent britannique pour les commandes de détail supérieures à 731€. Les clients du Programme de remise en état bénéficieront soit de l'offre de remise, soit d'une remise de 10% dans le cadre du programme, selon la plus avantageuse des deux. Toutes les commandes sont soumises à validation conformément aux conditions générales standards de Moss Europe Ltd. Moss se réserve le droit d'interrompre cette offre à tout moment en cas d'abus. L'offre de remise s'applique uniquement aux produits sélectionnés, à l'exclusion des articles suivants : chèques-cadeaux, produits Frontline Developments, systèmes de gestion de moteurs Webcon Alpha, commandes spéciales d'habillages intérieurs et de pièces détachées, caisses de carrosseries, moteurs, boîtes de vitesses, kits de conversion 5 vitesses, essieux et différentiels remis en état, remise en état des propres unités de clients, mallettes de transport en cuir, produits pour débagages, suppléments, frais d'emballage et de livraison. ©Copyright Moss Europe Ltd, 2014. E&O.E.

Start saving up to 17%* today, visit www.moss-europe.fr



LONDON

Unit 16, Hampton Business Park
Bolney Way, Feltham
TW13 6DB

London Tel
+44 (0) 20 8867 2020

E-mail
sales@moss-europe.co.uk

Fax
+44 (0) 20 8867 2030



BRADFORD

Unit 12-13, Acorn Park Ind. Est. Otley
Road, Shipley
BD17 7SW

Bradford Tel
+44 (0) 1274 539 999

E-mail
bradford@moss-europe.co.uk

Fax
+44 (0) 1274 539 990



BRISTOL

1-3 Elton Street
Bristol
BS2 9EH

Bristol Tel
+44 (0) 117 923 2523

E-mail
bristol@moss-europe.co.uk

Fax
+44 (0) 117 942 8236



MANCHESTER

111-117 Stockport Road
Stockport, Cheshire
SK3 0JE

Manchester Tel
+44 (0) 161 480 6402

E-mail
manchester@moss-europe.co.uk

Fax
+44 (0) 161 429 0349



PARIS

7 rue Chaponval
ZAC du Cornouiller
78870 Bailly, France

Paris Tel
+33 (0) 1 30 80 20 30

E-mail
sales@moss-europe.fr

Fax
+33 (0) 1 30 80 21 50